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Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ a MŠ Písek 
 

Datum: 14.9.2020 
Místo:  ZŠ a MŠ Písek, kancelář ředitele školy 
 
Přítomni: 
 Mgr. Šárka Vodradová  - zástupce učitelů 
 Ing. Jan Bojko   - zástupce zřizovatele školy 
 Ing. Tomáš Wiszczor, Ph.D.  - za rodiče 
 
Omluven:  
 --- 
 
Hosté: 
 ---  
  
  
 
 
Program: 

1. Školní řád 2020 - 2021  
2. Diskuze 

 
 

 
Ad. 1. Školní řád 2020 - 2021 
 
Paní ředitelka seznámila všechny přítomné se změnami ve školním řádu pro školní rok 2020/2021 i 
odůvodnila proč jsou změny z pohledu školy nutné.  
 
Změny jsou následující: 

1. rozšíření bodu 3.3 (Postup při vyřizování podnětů žáků) 
2. úprava bodu 4.1 (Provozní a organizační záležitosti spojené se začátkem a koncem 

vyučování) - zde se upravila podmínka pro pobyt venku v rámci velké přestávky i upravily se 
záležitosti ohledně vstupu žáků do sborovny. 
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3. úprava bodu 4.2 (Časové rozvržení vyučovacích hodin a rozpis přestávek) - úprava času 
přestávky na oběd. 

4. rozšíření bodu 4.4 (Vstup zákonných zástupců a dalších osob do budovy školy) o 
problematiku Covid-19. 

5. rozšíření bodu 4.5 (Podmínky pohybu po budovách školy) 
6. rozšíření bodu 4.6 (Organizace vzdělávání mimo budovu školy) 

 
Školní řád byl jednoznačně schválen školskou radou. 

 
 
Ad. 2. Diskuze 

 
V rámci diskuze se probíraly následující témata: 

● Pokyn ředitele školy v případě podezření na výskyt nákazy Covid-19, 
● Pokyn ředitele školy v rámci preventivních opatření Covid-19 (hygiena, úklid, prevence 

šíření infekce, distanční výuka, zahraniční spolupráce, úplata za vzdělání i stravování v MŠ a 
ŠD. 

 
V rámci diskuze paní ředitelka představila osobně i novou paní zástupkyni Magr. Ing. Tatianu 
Mutinovou. Jelikož paní zástupkyně z důvodů dalších organizačních záležitostí nemohla více času 
věnovat zasedání školské rady, tak není uvedena ani jako host. 
 
Současně v rámci diskuze se probíraly i témata aktuálních probíhajících oprav na škole (vytopení 
nové části školy & případné preventivní záležitosti, stav střechy na škole, atp.). 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal(a): V Písku dne 14.9.2020, Ing. Tomáš Wiszczor, Ph.D 
 
Ověřil(i): Mgr. Šárka Vodradová, Ing. Jan Bojko 


